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Abstract (en)
1. Load carrier for drag circular conveyor comprising several drawing means (12, 14), said load carrier having at least two running gears (22, 24)
being spaced relative to each other, of which the front running gear in travelling direction having a driven mechanism for engaging a driver means
(30) of said drawing means (12), and where a running gear (24) being arranged farther at the end of the load carrier having an auxiliary engaging
stop (32) mounted for movement into the path of a further driver (46) of said drawing means (12) when changing from said drawing means (12) to
another drawing means (14), characterized thereby that a stopping device (34) is arranged on said load carrier (10) keeping said auxiliary engaging
stop (32) after its moving into the path of said further driver (46) in this position.

Abstract (de)
Ein Lastträger (10) für Schleppkreisförderer mit vorzugsweise mindestens zwei zueinander beabstandeten Laufwerken (22,24), von denen das
in Laufrichtung vordere Laufwerk (22) eine mit einem (ersten) Mitnehmer (30) in Wechselwirkung tretende Mitnahmevorrichtung (28) und ein am
Lastträger (10) weiter hinten vorhandenes Laufwerk (24) einen Hilfsanschlag (32) aufweist, der zum problemlosen Übergang von einer Laufbahn
auf eine andere Laufbahn oder von einem Zugmittel (12) zu einem anderen Zugmittel (14) in den Weg eines (weiteren) Mitnehmers bewegbar ist,
zeichnet sich dadurch aus, daß an dem Lastträger ein Arretierelement (34) angeordnet ist, das den Hilfsanschlag (32) nach dem Bewegen in den
Weg des weiteren Mitnehmers während des Übergangs in dieser Stellung hält und nach der Übergabe in seine Grundstellung zurückheben läßt.
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